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Verdijeva ulica 10 – Via Giuseppe Verdi 10, 6000 Koper – Capodistria, Slovenija, Tel. +386 (0)5 6646 382 

 

 

 
Z A P I S N I K 

 
14. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 27. junija 2024, ob 16. 
uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 27 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Sani 
Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarović, mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, 
mag. Patrik Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić 
Ristović, Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidakovič in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni člani: Mojca Kačinari, Boris Popovič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Mario Steffé in 

Lana Udoni. 
 
Za sklepčnost Občinskega sveta je potrebna prisotnost večine članov, to je najmanj 17 članov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 20 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in mediji (Megafon, STA in Radio Koper). 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev Zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 18. 
aprila 2024 in 2. izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 30. maja 2024 
 

2. Predlog Odloka o dopolnitvi odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2024 - prva 
obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

3. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Ljudske univerze Koper 
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4. Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene 24-urne dežurne pogrebne 
službe 
 

5. Seznanitev s postopkom priprave Občinske celostne prometne strategije Mestne občine 
Koper 
 

6. Predlog Letnega poročila o izvedenih ukrepih in njihovih učinkih iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Koper za leto 2023 in plana za izvajanje 
aktivnosti v letu 2024  
 

7. Poročilo o izvajanju Programa projekta Koper – zdravo mesto za obdobje od 2020 do 
2024 za leto 2023 
 

8. Predlog Sklepa o imenovanju direktorja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper 
 

9. Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta Javnega zavoda Pokrajinski muzej Koper 
 

10. Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta Javnega zavoda za šport Mestne občine Koper 
 

11. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
 

12. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 

ZA:  Jure Colja, Astrid Del Ben, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, 
Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Lise Okoren, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Stefanija Rajčić Sedlarević, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 18. APRILA 2024 IN 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 

DNE 30. MAJA 2024 
 

Predloga zapisnikov so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
I. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (20 prisotnih – 12 za, 0 proti) Zapisnik 13. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 18. aprila 2024 v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 

Madžarovič, Alan Medveš, Lise Okoren, Jasna Softić, Janez Starman, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
II. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (20 prisotnih -12 za, 0 proti) Zapisnik 2. izredne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 30. maja 2024 v predloženem besedilu. 
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ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Lise Okoren, Jasna Softić, Janez Starman, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA 
LETO 2024 - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
ORJELA BORDON, vodja Urada za finance in gospodarstvo 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Predlog Odloka o dopolnitvi odloka o 

proračunu Mestne občine Koper za leto 2024 v prvi obravnavi. 
  

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Lise Okoren, 
Zoran Pavić, Anja Pečič, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Jadranka 
Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predlog Odloka 
o dopolnitvi odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2024. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o dopolnitvi odloka o 
proračunu Mestne občine Koper za leto 2024 v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Nik Kramar, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, 
Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Dražen Vidaković, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA K ZADOLŽITVI LJUDSKE UNIVERZE KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo,  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
TINA ROŽAC, direktorica Ljudske univerze Koper  

 
Razpravljal ni nihče. 

 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper soglaša, da Ljudska univerza Koper podaljša rok 
črpanja kratkoročnega revolving kredita, ki poteče 26. 7. 2024, do 30. 12. 2024 za namen 
premostitve obdobja vnaprejšnjega financiranja projekta SKOK – Skupaj za kompetence 
Obalno-kraške regije. Kratkoročni revolving kredit bo sklenjen pod naslednjimi pogoji: 
- do višine 150.000 eur, 
- z odplačilno dobo do 31. 12. 2024, 
- s fiksno obrestno mero 4,00 % letno, 
- z zavarovanjem posojila s 5 bianco podpisanimi menicami z meničnimi izjavami z 

naročilom in pooblastilom. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 
Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE 24-URNE DEŽURNE 
POGREBNE SLUŽBE 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
  

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Na predlog izvajalca obvezne gospodarske javne službe, javnega podjetja Marjetica 

Koper d.o.o.-s.r.l., Občinski svet Mestne občine Koper potrjuje Elaborat o oblikovanju 
cene 24-urne dežurne pogrebne službe, št. 12/131-24. 

 
2. V skladu s potrjenim elaboratom bo župan Mestne občine Koper sprejel sklep o 

določitvi cene 24-urne dežurne pogrebne službe.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 
Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

SEZNANITEV S POSTOPKOM PRIPRAVE OBČINSKE CELOSTNE PROMETNE STRATEGIJE 
MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TADEJ ŽILIĆ iz Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
V razpravi so sodelovali Jure Colja in mag Alan Medveš, člana Občinskega sveta ter Tadej Žilič iz 
Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet in Raf Klinar, vodja Urada za gospodarske 
javne službe, okolje in promet. 
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Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 

Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s postopkom priprave Občinske 
celostne prometne strategije Mestne občine Koper. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Matej Kralj, Nik Kramar, 

Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, 
Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez 
Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

PREDLOG LETNEGA POROČILA O IZVEDENIH UKREPIH IN NJIHOVIH UČINKIH IZ 
AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA MESTNE OBČINE KOPER 

ZA LETO 2023 IN PLANA ZA IZVAJANJE AKTIVNOSTI V LETU 2024  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
TADEJ ŽILIĆ iz Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE, po ponovnem glasovanju, SPREJEL naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih 
iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2023 ter 
planom aktivnosti za leto 2024. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 7 
 

POROČILO O IZVAJANJU PROGRAMA PROJEKTA KOPER – ZDRAVO MESTO ZA OBDOBJE OD 
2020 DO 2024 ZA LETO 2023 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
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- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za družbene dejavnosti 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s Poročilom o izvajanju aktivnosti 
Programa projekta Koper – zdravo mesto za obdobje od 2020 do 2024, za leto 2023.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU DIREKTORJA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA 
MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
DUNA PUH, članica Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega sklada Mestne 
občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 8 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Za direktorja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper se za obdobje štirih let, 
od 19. 9. 2024 do 19. 9. 2028, imenuje Zlatka Kuštro. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Stefanija Rajčić 

Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
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Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV SVETA JAVNEGA ZAVODA  
POKRAJINSKI MUZEJ KOPER 

 
8Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli 
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 

 I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 16 za, 0 proti) naslednji sklep:  
 
Za člane sveta Javnega zavoda Pokrajinski muzej Koper se imenujejo:  
 

1) Kot predstavniki ustanoviteljice: 
 

- Tim Mavrič,  
- Vesna Pajić,  
- Matjaž Štolfa.  

 
2) Kot predstavnik uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti se imenuje: 
 
- Aleš Sedmak.  

 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 16 za, 0 proti) predlog Sveta Samoupravne 
skupnosti Italijanske narodnosti Koper, ki za člana Sveta Javnega zavoda Pokrajinski 
muzej Koper predlaga:  

- Aleksandra Burro. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo 
Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV SVETA JAVNEGA ZAVODA ZA ŠPORT MESTNE 
OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Poročal ni nihče. 
 
Razpravljal je mag. Patrik Peroša, član Občinskega sveta. 
 
Jan Muženič, član Občinskega sveta, je skladno s prvim odstavkom 38. člena Zakona o integriteti 
in preprečevanju korupcije župana obvestil, da se pri tej točki, zaradi nasprotja interesov, v 
celoti izloča (tako pri obravnavi kot pri odločanju). 
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mag. Patrik Peroša, član Občinskega sveta, je skladno s prvim odstavkom 38. člena Zakona o 
integriteti in preprečevanju korupcije župana obvestil, da se pri tej točki, zaradi nasprotja 
interesov, v celoti izloča (tako pri obravnavi kot pri odločanju). 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 PRISOTNIH – 15 ZA, 0 PROTI) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člane sveta Javnega zavoda za šport Mestne občine Koper – predstavnike 
ustanoviteljice se za mandatno dobo štirih let imenujejo: 
 

- Mladen Jovičič,  
- Jan Muženič,  
- mag. Patrik Peroša. 

 
Mandatna doba začne teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Matej Kralj, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Romeo Palčič, 
Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI:/ 
 

Ad 11 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 

I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper daje pozitivno mnenje k imenovanju Mojce Klun, univ. 
dipl. socialne delavke, za direktorico Varstveno delovnega centra Koper. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Jadranka 
Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

II.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
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S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper daje soglasje k imenovanju mag. Katje Gombač Aver, 
mag. farm., za direktorico javnega zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne Koper.  
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, 

Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

III.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 0 proti) predlog Sveta Samoupravne 
skupnosti Italijanske narodnosti Koper, ki za članico Sveta Zavoda za mladino, kulturo in 
turizem Koper – predstavnico ustanoviteljice predlaga Noemi Stancich. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Jadranka 
Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 12 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE:  
 
mag. PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta, v imenu Kluba članov SD, Oljka in Levica: 
 
USTNO IN PISNO: 
 
Občinski prostorski načrt (OPN) nedvoumno sodi med najpomembnejše dokumente, ki jih lahko 
občinski svet sprejme na lokalni ravni. Lokalna skupnost z OPN določi cilje in izhodišča 
prostorskega razvoja, načrtuje prostorske ureditev lokalnega pomena ter določi pogoje 
umeščanja lokalnih prostorskih ureditev v prostor. Pri tem upošteva državne prostorske akte, 
razvojne potrebe lokalne skupnosti ter varstvene in okoljske zahteve. Ključnega pomena so 
pričakovanja in interesi občank in občanov, saj dokument vpliva na njihovo kakovost bivanja v 
lokalni skupnosti. 
 
Občinska uprava skupaj z zunanjim izvajalcem že nekaj časa pripravlja ta dokument. Izvedene so 
bile prostorsko-planerske delavnice in javne obravnave, objavljene javne razgrnitve ter 
opravljeni verjetno številni bilateralni in večstranski pogovori. Kljub vsem dosedanjim 
aktivnostim v Klubu članov občinskega sveta Mestne občine Koper Socialni demokrati, Oljka in 
Levica menimo, da je pred potrjevanjem oz. glasovanjem o pripravljenem OPN na občinskem 
svetu potrebno predhodno pridobiti čim širšo podporo. 
 
Podajamo pobudo, da se še pred glasovanjem na občinskem svetu od vse svetov Krajevnih 
skupnosti pridobi soglasje ali mnenje (pozitivno, negativno ali z zadržkom) na končni osnutek 
OPN. Njihovo stališče do osnutka bo vsem nam občinskim svetnicam in svetnikom pripomoglo k 
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razumevanju, ali dokument uživa širšo družbeno podporo ali ne. Tovrstna rešitev sledi izjavi* 
župana iz leta 2022 »ničesar ne bomo naredili mimo volje ljudi«, s čimer se tudi mi strinjamo. 
*https://ekopercapodistria.si/novice/brzan-o-sprejemanju-opn-ja-nicesar-ne-bomo-naredili-
mimo-volje-ljudi/ 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 

1. Vprašanje in dodatna pobuda: Stanje postavitve hitrostne ovire v Elerjih 
 
Kljub krajšem odgovoru, ki sem ga prejel na pristojnem odboru (Gospodarske javne službe in 
promet) in na današnji seji Občinskega sveta, ponovno pošiljam vprašanje in dodatno pobudo 
glede omenjene hitrostne ovire. Gre za skoraj 6 let trajajočo zgodbo in že večkrat obravnavano 
pobudo z moje strani, ki se je v zadnjem obdobju iz dolgoletnega zavlačevanja baje premaknila v 
fazo pridobivanja dveh soglasij tamkajšnjih stanovalcev. Kljub dobri veri, da se bo postavitev 
omenjene hitrostne ovire končno uredila, se mnogi prebivalci nikakor ne morejo znebiti 
občutka, da se kljub obljubam še vedno zavlačuje in izigrava voljo ljudi. Po pogovoru z nekaj 
krajani mi je bilo rečeno, da jim ni jasno o kakšnih dveh soglasjih je govora, saj mesto kjer naj bi 
se hitrostna omejitev postavila (ravnica) nima stika s kakršnimkoli uvozom do parcel tistih dveh, 
ki naj bi morali soglasje dati. V naših krajih imamo namreč veliko postavljenih hitrostnih ovir, ki 
so bila postavljena brez soglasij, kljub podobnim ali celo enakim okoliščinam (nekatero slikovno 
gradivo sem posredoval v eni od preteklih pobud vezanih na situacijo). Z željo, da se hitrostna 
ovira čim prej uredi (zadeva traja že več kot 5 let), predlagam postavitev testne hitrostne ovire 
na omenjeni lokaciji, ki bi na lahek način rešila zadevo in omogočila obdobje testne postavitve. 
Na tej točki apeliram na odgovorne in sicer z dejstvom, da je volja ljudi še vedno jasna (kljub 
temu, da naj bi se nekaj ljudi premislilo), prav tako pa naj še enkrat omenim, da se krajani 
počutijo izigrane. Tamkajšnji prebivalci so se obrnili na vse odgovorne – od krajevne skupnosti, 
do ostalih organov, vmes pa je minilo že 6 let in kup izgovorov. Edina možnost je ta, da kot 
svetnik v Občinskem svetu ne popustim in pri pobudi vztrajam. Obenem naj ponovno opozorim, 
da digitalna tabla še vedno napačno ocenjuje hitrost voznikov – »zeleni palec« se namreč prikaže 
tudi, ko nekdo vozi preko 40 km/h, kar je v prvi fazi nevarno, v drugi fazi pa zavajajoče tudi v 
luči morebitnih izgovorov češ, da »saj na omenjeni lokaciji nihče ne vozi preko omejitev«. V 
kolikor mi je znano se hitrosti zapisujejo in iz podatkov delajo analize. 
 
Dodajam slike prometne nesreče, ki se je zgodila ne dolgo nazaj (meseca maja) in do katere po 
mnenju krajanov najbrž ne bi prišlo, ker bi omenjena hitrostna ovira preprečila, da bi voznik na 
sliki pospešil in dobil nalet zaradi katerega je kasneje tudi zletel s ceste (na pločnik kjer se 
dnevno sprehaja veliko število ljudi). Prilagam tudi odzive s socialnih omrežij tamkajšnjih 
prebivalcev, ki množično opozarjajo, da je potrebno nekaj storiti. Glede na odzive prebivalcev 
ponovno opozarjam tudi na to, da digitalna tabla nikakor ni rešitev (toliko bolj glede na to, da ne 
deluje kot bi morala), prav tako pa niso rešitev razne table, ki pred ozkim ovinkom v kraju 
opozarjajo na omejitev hitrosti (30), ki jih je cestno podjetje postavilo pred kratkim. Tik pred ali 
po ovinku lahko vozniki brez težav spet pospešijo. Občutek je, da se dela vse samo zato, da se 
hitrostne ovire, ki bi promet umirila, ne postavi. Prosim za odgovor in jasna stališča kaj se s 
postavitvijo hitrostne omejitve dogaja, ker je ljudem enostavno dovolj izigravanja. Poleg tega 
dodajam še pobudo in sicer nadomestno rešitev, ki bi poleg testne ovire lahko prišle v poštev in 
sicer: delujoč radar, tabla z opozorilom za radar in/ali t.i. ožanje ceste z montažnimi paneli, ki 
voznike prisilijo, da zmanjšajo hitrost. 
 

https://ekopercapodistria.si/novice/brzan-o-sprejemanju-opn-ja-nicesar-ne-bomo-naredili-mimo-volje-ljudi/
https://ekopercapodistria.si/novice/brzan-o-sprejemanju-opn-ja-nicesar-ne-bomo-naredili-mimo-volje-ljudi/
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Hvala za odgovor. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 16.50 uri. 
 
 
 
 
 

SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN 
KRAJEVNE SKUPNOSTI 

  

Vodja  ŽUPAN 
Alenka Plahuta  Aleš Bržan 

 


